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Heineken houdt de band 
met oud-ceo’s warm. 
Jaarlijks organiseert 
de huidige ceo Dolf van 
den Brink een lunch 
met oud-topmannen. 
Dit jaar schoven ceo’s 
uit vijf verschillende 
‘generaties’ aan. Om bij 
te praten en – uiteraard – 
om gezamenlijk het glas 
te heffen. 
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NAAR RECHTS: TONY RUYS 
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KAREL VUURSTEEN [1993-
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KOUD BIERTJE, 
WARME BAND

Toen Azerion eind september be-
kendmaakte dat de raad van com-
missarissen (rvc) op de schop ging, 
kwam dat voor de minderheids-
aandeelhouders in het gamebedrijf 
als een volslagen verrassing. Twee 
commissarissen kondigden hun 
vertrek aan. Medio november vond 
een speciaal ingelaste buitenge-
wone aandeelhoudersvergadering 
(bava) plaats om hun opvolgers 
te installeren. Azerion gaf vooraf 
geen reden voor het snelle vertrek 
van de commissarissen, die pas in 
functie zijn sinds de beursgang in 
2022. President-commissaris Peter 
Tordoir is een van de vertrekkers. 
De andere is vicevoorzitter Derk 
Haank, een ervaren bestuurder en 
toezichthouder. Tijdens de bava 
gaf Tordoir, die zijn laatste verga-
dering leidde, desgevraagd aan dat 
op hem en Haank geen druk was 
uitgeoefend om te vertrekken. 

KORTER OP BESTUUR 
De zetels van Tordoir en Haank 
zijn ingenomen door Zafer 

Karataş en Wim de Pundert. Die 
laatste is via zijn investerings-
maatschappij HTP de op twee 
na grootste aandeelhouder van 
Azerion (circa 17 procent). De 
professioneel investeerder gaf 
aan het belangrijk te vinden om 
kort op het management te zit-
ten: “Samen en naast het bestuur 
de stappen nemen die noodzake-
lijk zijn, vereist korte lijntjes”. 

Zijn entree betekent dat HTP 
twee commissarissen parachu-

teert in de rvc. En dat is in strijd 
met de Nederlandse regels voor 
goed ondernemingsbestuur. Die 
governancecode bepaalt dat een 
aandeelhouder met meer dan 10 
procent van het kapitaal maximaal 
één vertegenwoordiger in de rvc 
mag hebben. Dat voorschrift mag 
een onderneming in de wind slaan, 
maar dan moet die afwijking wel 
inhoudelijk gemotiveerd worden. 
Iets wat Azerion (nog) niet doet. 

De andere nieuwkomer, de 
Turkse zakenman Karataş, blijkt uit 
het netwerk van de beide oprich-
ters te komen. Het is de vraag of de 
rvc zo niet te veel een ‘ons-kent-
ons-sfeertje’ krijgt. Onafhankelijk 
en kritisch toezicht met voldoende 
afstand tussen bestuur en rvc, is 
voor minderheidsaandeelhouders 
van groot belang.

NIEUWE AZERION-COMMISSARISSEN WILLEN 
DICHTER OP BESTUUR KRUIPEN 

Bij gamebedrijf Azerion zijn twee ervaren commissarissen 
opgestapt. Hun opvolgers willen een korter lijntje met het bestuur. 
Hoe de nieuwkomers hun rol willen gaan invullen, blijft voor 
beleggers ook na een speciale aandeelhoudersvergadering gissen. 
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“Ethische 
bezwaren, dan 
gaat bij mij het 
licht uit. Ik heb 

ook ethische  
bezwaren 

tegen de oorlog, 
daarom draag 

ik al 42 jaar een 
uniform: om te 
zorgen dat het 

hier geen oorlog 
wordt”

Luitenant-admiraal Rob 
Bauer, voorzitter van 

het NAVO Militair Comité, 
over het besluit van het 
ABP om de aandelenpor-

tefeuille in de defensie-in-
dustrie vanwege 'ethische 
bezwaren' af te bouwen. 
EW, 16 november 2023. 
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